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Abstract (en)
[origin: ES8300177A1] The invention relates to an automatic choke device for carburators having at least two barrels. The device consists of a
control element for the valves choke of all the barrels of the carburator that work together with a control element of the butterfly of the second barrel
of the carburator, each element being activated by a related action of a thermally sensitive element and of a pressure gradient which is applied at the
outlet of a vacuum collector by means of a pneumatic organ.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de starter automatique pour carburateur comportant au moins deux corps. Ce dispositif comporte un agencement
de commande des volets (3, 4) des corps (A, B) de carburateur coopérant avec un agencement de commande (13, 14, 16) du papillon du second
corps (B) de carburateur, chaque agencement étant actionné par l'action conjuguée d'un élément thermosensible (14) et d'un gradient de pression
qui lui est appliqué à partir du collecteur de dépression par l'intermédiaire d'un organe pneumatique (20).
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